

SIEMENS

SIMATIC HMI

Industrial Flat Panels

Wichtige Hinweise für Ethernet Monitore

Produktinformation



A5E45345939

Gültigkeit

Diese Produktinformation gilt für Ethernet Monitore in Verbindung mit SIMATIC Industrie-PCs und der Software Panel Drivers and Tools PDT.

Diese Produktinformation enthält wichtige Hinweise. Die Hinweise ergänzen die Betriebsanleitung für das Gerät und sind den Aussagen in der Betriebsanleitung, in den Release Notes und in der Online-Hilfe in der Verbindlichkeit übergeordnet.

Ethernet Monitore und SIMATIC IPC227D

Hinweis

Ethernet Monitore nicht mit SIMATIC IPC227D verwenden

Wenn Sie einen oder mehrere Ethernet Monitore in Verbindung mit einem SIMATIC IPC227D und der Software Panel Drivers and Tools PDT verwenden, dann gilt:

- Die Rechenleistung eines SIMATIC IPC227D reicht **nicht** für eine komfortables Bedienen mit einem oder mehreren Ethernet Monitoren aus.
- Die Installation der Software Panel Drivers and Tools PDT auf einem SIMATIC IPC227D dauert 45 Minuten oder länger.

Empfehlung: Wenn Sie einen oder mehrere Ethernet Monitore an einem SIMATIC IPC betreiben wollen, dann verwenden Sie **nicht** den SIMATIC IPC227D. Verwenden Sie einen PC mit höherer Ausbaustufe, z. B. einen SIMATIC IPC227E, SIMATIC IPC427D/E oder SIMATIC IPC627D/827D.

Siemens AG
Division Digital Factory
Postfach 48 48
90026 NÜRNBERG
DEUTSCHLAND

Wichtige Hinweise für Ethernet Monitore
A5E45345939-AA, 07/2018

SIEMENS

SIMATIC HMI

Industrial Flat Panels

Important notes on Ethernet monitors

Product Information



A5E45345939

Valid scope

This product information is valid for Ethernet monitors in combination with SIMATIC industrial PCs and the Panel Drivers and Tools PDT software.

This product information contains important information. The notes supplement the operating instructions for the device and override other information provided in the Operating Instructions, Release Notes and Online Help.

Ethernet monitors and SIMATIC IPC227D

Note

Do not use Ethernet monitors with SIMATIC IPC227D

If you use one or more Ethernet monitors in combination with a SIMATIC IPC227D and the Panel Drivers and Tools PDT software, the following applies:

- The computing power of a SIMATIC IPC227D is **not** sufficient for convenient operation with one or more Ethernet monitors.
- The installation of the Panel Drivers and Tools PDT software on a SIMATIC IPC227D takes 45 minutes or longer.

Recommendation: If you wish to operate one or more Ethernet monitors with a SIMATIC IPC, do **not** use the SIMATIC IPC227D. Use a PC with a higher configuration level, for example a SIMATIC IPC227E, SIMATIC IPC427D/E or SIMATIC IPC627D/827D.

Siemens AG
Division Digital Factory
Postfach 48 48
90026 NÜRNBERG
GERMANY

Important notes on Ethernet monitors
A5E45345939-AA, 07/2018